



Sagsansvarlig:
René Bojsen

Gørlev Skole
Kalundborgvej 8
4281 Gørlev

Skolebestyrelsesmøde d. 26. november 2025 kl. 17.00-20.00

Deltagere:

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, Heidi Marcussen, Camilla Jeppe

Medarbejderrepræsentanter - Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard

Elevrepræsentanter - Alma Rosfort og Malou Storr

Skoleledelsen - René Bojsen og Niels Olsen Herstal

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust Henriksen

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen

Referent: Sanne My Fersgaard

Fraværende: Camilla Jeppe

Dagsorden	Referat	Aftaler/Beslutninger
1. Velkommen		

2. Referent og mødeleder		
3. Elevrådet v/Rikke og elevrødderne	Status på bolde - Sedlen er ikke kommet videre til Jeanette Status på arbejdsstationer - Der ses på økonomi lige i øjeblikket. Så snart der er overblik, vendes der tilbage til elevrådet. Julekantine - Det er opstartet, og det er gået godt. Multibanen og mooncars - Der er ønsket om, at der laves reparationer.	- Der gives besked til Martin vedr. reparationer - Ansvarlig: René - Sedlen med bolde gives videre til JL - Ansvarlig: Sanne
4. Status på budget v/ René	Budgettet er ved at blive lagt. Som det ser ud lige nu, går vi ind i det kommende år med et underskud på 400.000kr Vi er stadig afventende ift forskellige puljer	
5. Gennemgang af klasser v/René	Vi har stadig et par klasser, som er udfordret på forskellige parametre Der kommer fortsat elever til vores IC, og det kan være svært ift struktur.	
6. Medarbejdertrivsel v/ Sanne	Sygdom har fyldt - Det kendte personale dækker så godt som muligt Vi har haft workshop omkring brok - Der er blevet lavet nogle ark, som nu ligger inde på kontoret. De skal analyseres, og så ser vi på, hvad det kalder på	
7. Orientering om personalesituationen v/ René	Der er en personale som er blevet fritstillet Noget af vores fravær er bundet på udfordringer i klasser	

8. Digital mobning/René	Flere elever oplever, at der sker ting på de sociale medier, som eleverne tager med i skolen. Det er svært for os, som skole, at tage hånd om dette, når det sker udenfor skolen. Forslag omkring en PBL-uge med digital mobning som tema	
9. Bygninger v/pedel	Udgår Vi er blevet bevilliget penge ifm de fysiske rammer. Der afholdes møde i december	
10. Status på multibane v/Rene	Byggetilladelsen er på plads. Der er blevet gjort klar til fundament Udsigterne er, at den bliver opsat inden jul	
11. Opfølgning på fondsansøgninger v/Anja	Der er kommet afslag på AP-møller Der laves løbende ansøgninger	

12. Kort orientering: - Formand - Skoleledelsen - Forældrene - Lærerne	Formand: - Julekonkurrence fra bestyrelsen - Samarbejde med lokal kunstner. Der er lavet to kunstværker, som vi er blevet tilbudt at købe Skoleleder: - Vi er ude af tilsyn grundet nedlæggelse - Vi er blevet anbefalet at lave en politisk ansøgning til de midler, som vi har mistet ifm nedlæggelsen af tilsynet - Der er blevet afholdt møde for kommende 0.kl. Forældre: - Bekymring vedr. fravær - Forældre føler til tider, at der mangler kommunikation vedr. fravær. - Facebook - Det giver en fornemmelse af, at der sker en masse ting på skolen. Lærerne: - PBL-uge: Jul i mange land - Klippeklister-dag - Kumult-arrangementer - BetteNis	
13. Eventuelt	Ønske til kommende møde: - Forskønnelse til januar	